
Protokoll fört vid styrelsemöte för POMS-Handikappsykologernas Yrkesförening 
2009-01-23 i Psykologförbundets lokaler, Vasagatan 48,  Stockholm. 
 

Närvarande: 
Kristina Nilsson 
Mattias Eriksson 
Tobias Skog  
Annika Olsson 
Susanne Fejne 
Stefan Lycknert 
Ingalill Tjulander 
Francoise Berglund-Le Beux 
 

§1  
Mötet öppnades av ordförande. 

§2  
Föredragningslistan godkändes. 
§3 
Justering av föregående mötesprotokoll: 
Genomgång och justering av föregående protokoll. 
 

§4 
Inval av nya styrelsemedlemmar  
- Ordförande: Kristina Nilsson 
- Vice orförande: Susanne Fejne 
- Kassör och Firmatecknare: Ingalill Tjulander. Tobias Skog finns med över bokslutet under 
våren -09 
- Webmaster: Stefan Lycknert. Mattias Eriksson finns med under våren -09 
- Redaktör för POMS-bladet: Annika Olsson t.o.m. årsmötet i september. 
- Sekreterare och registerhållare: Francoise Berglund-Le Beux.  

 
§5 
Rapporter 
- Barns psykiska ohälsa – Lars Ahlin. Psykologförbundet, läkarförbundet och 
Vårdförbundet har träffats kring temat. De ska ses i mars för att undersöka möjligheterna av 
ett gemensamt grepp när det gäller ”barns psykiska ohälsa”. Siktet är att arrangera en nationell 
konferens/ett seminarium kommande sommar. Efter det blir det möjligt att involvera berörda 
yrkesföreningar. Om vi har en proposition tar vi ställning till det då. 
- Diskussion om namnbytet.  Förslag POMS – Habiliteringspsykologer. Innan nästa 
årsmötet ska man fundera på namnbytet. 
- Aktivitetsbidrag. Det ser ut på samma sätt som förra gången. Vi kommer inte att söka 
bidraget. 
- LSS- Remissvar. Idag är yrkesföreningar en remissinstans och det är nytt. Det är inte enkelt 
att få ihop ett svar med så kort varsel. Ett konkret svar ska vara klart i februari. En 
arbetsgrupp bestående av 2 personer kan skriva en artikel som ger information i stora drag om 
LSS –remissen, om hur vi ser på det i styrelsen. Annika är ansvarig för utförandet och 
Susanne skickar till alla. När det står ”OSA” vid meddelandet, krävs det ett svar. Men man 
behöver inte alltid svara på frågan utan kan man meddela att man håller med föregående eller 
att man inte hinner tycka till. 

 



 
§6 
Kassörens rapport. 
Tobias rapporterar om studiedagskostnaden: Vi gick med förlust med -32 000. Det blev 
mindre deltagare än väntat. Det krävs ytterligare informationer vg. kommande konferenstema. 
Ett förslag är att skriva ett referat om temat i psykologtidningen. Ett annat är att skicka ut 
information om konferensen tillsammans med medlemsavgiften. 

 
§7 
Skrivelser. 
Kristina håller på att skriva en bok tillsammans med Leif Andersson om ”utvecklingsstörda 
och föräldraskap”. 
 

§ 8 
Konferenser. 
Göteborgskonferensen  23-25/9 -09. Budget/kostnad. Det krävs ca. 60 betalande deltagare för 
att få budgeten i balans. Göteborgarnas förslag att bjuda in Patricia Crittenden från USA tas 
upp.  
 

§9 
POMS kontakter med andra organisationer. 
Tobias rapporterar från YFN yrkesföreningarnas nätverk.  
Kristina redovisar mötet från psykologidagarna som ägde rum i Göteborg.  

Tobias fortsätter med kontakter med andra organisationer till september. 
 

§10 
POMS-bladet och Webb-information 
- POMS- bladet kommer ut med 3 nummer per år.  
- Annika tar upp innehåll på POMS-Bladet: bokrecensioner, artikel på BUP.nu och POMS i 
backspegel. 

 
§11 
Styrelsens sida. 
Kristina och Susanne turas om för att skriva. Idag blir det Susanne. 

 
§12 
Uppdrag åt POMS-Handikappsykologernas yrkesförening.  
Tas upp vid nästa möte. 
 

§13  
Övriga frågor. 
Resor.  
- Som regeln väljer vi det billigaste alternativet vg. transportmedel.  
- Ombokningsbar eller ej ombokningsbar biljett ? Lågprisbiljetter är ofta dyra att få 
ombokningsbara (om det över huvud taget går). Det kan finnas skäl att ha ombokningsbart på 
dyra biljetter. 
 

§14  
Mötet avslutades. 
Nästa möte blir: den 3/4, 12/6, 4/9. 



 
 
Vid protokollet                                                Justeras 
 
 
 
 
Francoise Berglund-Le Beux                          Kristina Nilsson 
sekreterare                                                       ordförande 
 
 
 


